
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

5.10.2016                                       м. Черкаси                                           № 14 

        
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 

 
 

Всього членів комісії  -   17 

На засіданні присутні  -   12 

 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Легойда С.М. 

секретар постійної комісії –  Яріш А.А. 

 

Члени комісії: Буданцев Р.П., Булатецький М.І., Далібожак І.С.,                           

                       Лихошерст С.В.,  Мушієк М.Г., Овчаренко С. А., Павличук В.М.,     

                       Підгорний А.В.,     Погорілий В.Г., Сахно А.П. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії: Боднарук В.В.,   Зуєнко В.Л.,  Коломієць В. В.,  

                      Копійченко В.П., Коротков О. Г.  

                        

                                                   

На засідання запрошені:  

Данилевський Валерій Вікторович - начальник управління освіти і науки  

                                        облдержадміністрації 

Довга Людмила Володимирівна – заступник начальника управління екології та  

                                        природних ресурсів облдержадміністрації 

Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального  

                                        розвитку облдержадміністрації 

Коваленко Катерина Юріївна - заступник начальника управління у справах сім’ї,  

                                        молоді та спорту облдержадміністрації 

Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів  

                                        облдержадміністрації 

Колодка Ігор Леонідович - начальник управління агропромислового розвитку  

                                        облдержадміністрації 



Липкан Андрій Борисович - заступник директора Департаменту  

                                        містобудування, архітектури, будівництва та житлово- 

                                        комунального господарства облдержадміністрації 

Найдан Олег Володимирович - заступник начальника управління охорони  

                                        здоров’я облдержадміністрації 

Озеран Сергій Анатолійович - перший заступник начальника Управління  

                                        Державної служби України з надзвичайних ситуацій у  

                                        Черкаській області 

Островський Олег Анатолійович - начальник управління культури та     

                                        взаємозв’язків з громадськістю облдержадміністрації  

Покатілова Оксана Іванівна - начальник служби у справах дітей   

                                        облдержадміністрації 

Синільник Сергій Анатолійович - т.в.о. начальника управління   транспорту,                                            

                                      дорожнього господарства та оборонно-промислового  

                                      комплексу обласної державної адміністрації 

Шевчук Микола Петрович – в.о.начальника управління  цивільного захисту 

                                         облдержадміністрації 

Шимчук Олег іванович - заступник директора Департаменту соціального захисту  

                                         населення облдержадміністрації 

 

У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Вельбівець Олександр 

Іванович,  перший заступник голови обласної ради Тарасенко Валентин Петрович. 

 

 

 ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015    №41-4/VI 

 «Про Обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького на 2015 – 2019 роки». 
         Доповідає:  

Данилевський 

Валерій Вікторович  
 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 31.08.2016  №7-1/VIІ 

«Про обласну програму фінансування ремонту доріг державного значення, які 

проходять територією Черкаської області, на 2016-2018 роки». 
         Доповідає:  

Синільник 

Сергій Анатолійович 

- т.в.о. начальника управління   транспорту,                                           

дорожнього господарства та оборонно-

промислового комплексу обласної державної 

адміністрації 

 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015  № 2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 
    Доповідає:  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
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4. Про перерозподіл та використання коштів для надання одноразової 

грошової допомоги громадянам за рахунок коштів обласного бюджету.      
  Доповідає:  

Вельбівець  

Олександр Іванович 

- голова обласної ради 

 
 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 Данилевського В.В., який поінформував членів комісії щодо необхідності 

внесення змін  до рішення обласної ради від 25.06.2015    №41-4/VI  «Про Обласну 

цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та впровадження 

заходів з енергозбереження у Черкаському національному університеті імені 

Богдана Хмельницького на 2015 – 2019 роки». 

Доповідач зазначив, що у Черкаському національному університеті імені 

Богдана Хмельницького – єдиному у Черкаській області – утворена військова 

кафедра для підготовки офіцерів запасу за військово-обліковими запасу за 

військово-обліковими спеціальностями “Бойове застосування механізованих 

з’єднань, військових частин і підрозділів”,  “Психологія”.  

Університет отримав ліцензію на підготовку 150 офіцерів запасу, затвердив у 

Міністерстві оборони України програми й навчальні плани, підібрав кадри. Також 

вирішено питання забезпечення зброєю і військовим майном, укладено договір 

про співпрацю з Навчальним центром Державної прикордонної служби України 

(в/ч 9930, Оршанець). 

Однак матеріально-технічна база закладу не дозволяє здійснювати якісну 

підготовку спеціалістів військової справи. Зокрема, потребують переобладнання 

навчальні приміщення, реконструкції під плац університетська площа, оснащення 

відповідною технікою військова кафедра.  

Враховуючи, що у прийнятій обласною радою  Програмі не враховані заходи 

з підготовки матеріально-технічної бази для розвитку військової справи в 

університеті, пропонується викласти в новій редакції назву Програми та додаток 

до неї.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток  1). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Легойда С.М., яка внесла пропозицію підтримати запропоновані зміни, 

проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 14/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 
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2. СЛУХАЛИ: 

 Синільника С.А., який поінформував членів комісії щодо внесення змін до 

рішення обласної ради від 31.08.2016  №7-1/VIІ «Про обласну програму 

фінансування ремонту доріг державного значення, які проходять територією 

Черкаської області, на 2016-2018 роки». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3). 

Доповідач зазначив, що прийняття запропонованих змін дасть  можливість 

Службі автомобільних доріг області  більш ефективного використовувати кошти 

субвенції місцевих бюджетів до обласного бюджету та сприятиме забезпеченню 

прискорення проведення ремонтних робіт на дорогах загального користування 

державного значення. 

 

В обговоренні взяли участь: Яріш А.А., Булатецький М.І. 

 

Легойда С.М., яка внесла пропозицію підтримати запропоновані зміни, 

проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 14/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії із змінами, які пропонується 

внести до обласного бюджету на 2016 рік.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток  5). 

Враховуючи, що з часу підготовки проекту рішення виникла необхідність 

внести ще зміни, Наталія Миколаївна ознайомила членів комісії з підготовленими 

змінами та доповненнями до проекту рішення, відповіла на запитання депутатів. 

Текст змін та доповнень до проекту рішення  додається до протоколу 

(додаток  6). 

 

В обговоренні взяли участь: Овчаренко С.А.,  Озеран С.А., Далібожак І.С.,  

Булатецький М.І., Легойда С.М. 

 

 Далібожак І.С., який  запитав про призначення коштів передбачаних на 

виконання обласної програми забезпечення правопорядку, запобігання і протидії 

корупції в області на 2016-2020 роки та запропонував на одному із засідань 

постійної комісії заслухати інформацію про використання коштів, що виділяються 

на виконання заходів зазначеної програми. 

 

Озеран С.А., який повідомив депутатам, що за рахунок коштів 

передбачених на виконання комплексної програми забезпечення техногенної та 

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 
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можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2016-2020 роки планується 

закупити спеціальне обладнання  для доукомплектування придбаного нещодавно 

катера, на якому проводяться пошукові роботи на воді у літній період, та 

забезпечення особового складу підрозділів речовим  майном. 

 

Легойда С.М., запропонувала зменшити передбачені проектом рішення 

видатки у сумі 173,024 тис. грн по об’єкту «Реконструкція самопливних мереж 

каналізації від очисних споруд смт Катеринопіль (с. Шостакове), Черкаської 

області» та перерозподілити на об’єкт «Проведення робіт з поліпшення 

екологічного, технічного стану та благоустрою водойми с.Журжинці Лисянського 

району Черкаської області». 

Враховуючи, що від членів комісії не надходило більше пропозицій 

Світлана Михайлівна запропонувала підтримати проект рішення обласної ради, 

зміни та доповнення до нього, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та  пропонувати депутатам підпримати проект рішення із змінами та 

доповненнями. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 14/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

СЛУХАЛИ: 

 Вельбівця О.І., який повідомив членам комісії, що залишились 

невикористані кошти для надання одноразової грошової допомоги горомадянам у 

сумі 80 031 грн, зарезервовані за посадою заступника голови обласної ради,  яка є 

вакантною.  Враховуючи, що закінчується рік, а до нього, як до голови обласної 

ради та його першого заступника на особистий прийом продить багато громадян, 

більшість із яких звертаються за матеріальною допомогою, підготовлено проект 

рішення  «Про перерозподіл та використання коштів для надання одноразової 

грошової допомоги громадянам за рахунок коштів обласного бюджету».   

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  8). 

 

 В обговоренні взяли участь: 

 Мушієк М.Г., який висловив заперечення щодо запропонованого проектом 

рішення розподілу, аргументуючи це тим, що депутатам передбачена значно 

менша сума коштів для надання матеріальної допомоги з обласного бюджету і до 

них також за допомогою звертається багато громадян. 

  

Яріш А.А., який зазначив, що голова обласної ради та перший заступник 

голови виконують представницькі функціїї тож запропонував підтримати проект 

рішення. 

  

Булатецький М.І. також запропонував підтримати проект рішення. 

  

Далібожак І.С., який враховуючи, що деякі громадяни з року в рік 

звертаються за матеріальною допомогою і отримують її з обласного бюджету, 



вніс пропозицію розглянути можливість обмеження надання таким громадянам 

допомоги хоч раз на два роки. 

 

Легойда С.М., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 14/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

 

Голова постіної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

Секретар  постійної комісії                                                          А. Яріш 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

5.10.2016 м.Черкаси          № 14/1          

 

Про внесення змін до рішення обласної  

ради від 25.06.2015 №41-4/VI  „Про  

Обласну цільову програму з ліквідації  

наслідків надзвичайної ситуації та  

впровадження заходів з енергозбереження  

у Черкаському національному  

університеті імені Богдана Хмельницького  

на 2015 – 2019 роки” 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення „ Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-4/VI „Про Обласну цільову програму з 

ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та впровадження заходів з 

енергозбереження у Черкаському національному університеті імені Богдана 

Хмельницького на 2015 – 2019 роки”, внесений обласною державною 

адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію начальника управління освіти і 

науки облдержадміністрації Данилевського В.В.  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Підтримати запропоновані зміни та проект рішення „Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 25.06.2015 №41-4/VI „Про Обласну цільову 

програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та впровадження заходів з 

енергозбереження у Черкаському національному університеті імені Богдана 

Хмельницького на 2015 – 2019 роки” та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам при розгляді питання підтримати проект 

рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

5.10.2016 м.Черкаси          № 14/2          

 

Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 31.08.2016 №7-1/VIІ „Про 

внесення змін до обласної програми  

фінансування ремонту доріг державного  

значення, які проходять територією  

Черкаської області, на 2016-2018 роки” 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення „Про внесення змін до 

обласної програми фінансування ремонту доріг державного значення, які 

проходять територією Черкаської області, на 2016-2018 роки”, внесений обласною 

державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію тимчасово виконуючого обов’язки 

начальника управління   транспорту, дорожнього господарства та оборонно-

промислового комплексу обласної державної адміністрації 

  Синільника С.А. постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Підтримати запропоновані зміни та проект рішення „Про внесення змін 

до обласної програми фінансування ремонту доріг державного значення, які 

проходять територією Черкаської області, на 2016-2018 роки” та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам при розгляді питання підтримати проект 

рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

5.10.2016 м.Черкаси          № 14/3          

 

Про внесення змін до рішення  

обласної ради від 29.12.2015   

№ 2-3/VII ,,Про обласний  

бюджет на 2016 рік“ 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування 

в Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення „Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 29.12.2015  № 2-3/VII ,,Про обласний бюджет на 2016 

рік“, внесений обласною державною адміністрацією. 

          Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 29.12.2015 №2-3/VII «Про обласний бюджет на 2016 рік”, зміни та доповнення 

до проекту рішення та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати  

проект рішення із змінами. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

5.10.2016 м.Черкаси          № 14/4          

 

 

Про перерозподіл та використання  

коштів для надання одноразової  

грошової допомоги громадянам за  

рахунок коштів обласного бюджету 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-економічного 

розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення „Про  перерозподіл та 

використання коштів для надання одноразової грошової допомоги громадянам за 

рахунок коштів обласного бюджету”. 

Заслухавши та обговоривши інформацію голови обласної ради    Вельбівця 

О.І.  постійна комісія  вирішила: 

 

 1. Підтримати проект рішення „Про перерозподіл та використання коштів 

для надання одноразової грошової допомоги громадянам за рахунок коштів 

обласного бюджету” та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам при розгляді питання підтримати проект 

рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 


